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All new and original to this volume, the 21 stories in Dangerous Women include work
by twelve New York Times bestsellers, and seven stories set in the authors’
bestselling continuities—including a new “Outlander” story by Diana Gabaldon, a
tale of Harry Dresden’s world by Jim Butcher, a story from Lev Grossman set in the
world of The Magicians, and a 35,000-word novella by George R. R. Martin about the
Dance of the Dragons, the vast civil war that tore Westeros apart nearly two centuries
before the events of A Game of Thrones.

Also included are original stories of dangerous women--heroines and villains alike--by
Brandon Sanderson, Joe Abercrombie, Sherilynn Kenyon, Lawrence Block, Carrie
Vaughn, S. M. Stirling, Sharon Kay Penman, and many others.

Writes Gardner Dozois in his Introduction, “Here you’ll find no hapless victims who
stand by whimpering in dread while the male hero fights the monster or clashes
swords with the villain, and if you want to tie these women to the railroad tracks,
you’ll find you have a real fight on your hands. Instead, you will find sword-wielding
women warriors, intrepid women fighter pilots and far-ranging spacewomen, deadly
female serial killers, formidable female superheroes, sly and seductive femmes fatale,
female wizards, hard-living Bad Girls, female bandits and rebels, embattled survivors in
Post-Apocalyptic futures, female Private Investigators, stern female hanging judges,
haughty queens who rule nations and whose jealousies and ambitions send
thousands to grisly deaths, daring dragonriders, and many more.”

作者介绍: 

Author of the New York Times-bestselling “Song of Ice and Fire” series that begins
with A Game of Thrones, called “the American Tolkien” by Time magazine, GEORGE
R. R. MARTIN is one of the leading authors of fantasy today. GARDNER DOZOIS is an
acclaimed science fiction and fantasy editor and novelist who has won fifteen Hugo
Awards for his editorial work.
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标签

奇幻

英文

#冰与火之歌

#科幻
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小说

乔治·R·R·马丁

乔治·R.R.马丁

#血龙狂舞

#

评论

只看了GRRM大叔的冰火外传。真好看！

-----------------------------
喜欢Some Desperado、Raisa
Stepanova、Bombshells，马丁的那篇感觉真的删了很多。

-----------------------------
只读了The Princess and the Queen,or, the Blacks and the
Greens，血龙狂舞和想象中非常不一样，特别是【
】令人震撼，好奇砍到设定集里的内容。

-----------------------------
血龙狂舞的历史真的是非常精彩，一波三折，战斗场面十分宏大。如果能将这“精灵宝
钻”体的文字拓写成详尽描写的小说，相信会十分一波三折而且有悲剧美感。有些地方
感觉处理略毛糙，疑似删减的部分，毕竟八万字删成了三万，也是挺惊人的。

-----------------------------
冰火外传，马丁大叔写坦格利安家 ”血龙狂舞" 的这段历史非常值得一看。

-----------------------------
就看了公主和女王……背景设定很Empress Maude



-----------------------------
去年看的学城出版物。作为人名障碍者看的时候就一个感觉：这特么是谁？这特么又是
谁？

-----------------------------
讲述了龙和骑龙脑残们的战斗。篇幅很短，不过内容颇丰。

-----------------------------
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书评

马胖子和加多宝编撰的主题短篇集《危险的女人》可以从作者或者内容划分为两部分。
选集作者包括马丁、布洛克、荷布等我们熟悉的老朋友，也有山德森、阿伯克龙比这类
新星及一些偶尔见过的，剩下的，全是凑数的。
内容上呢可划分为作者各自作品系列的衍生短篇和独立作。前者...  

-----------------------------

-----------------------------

-----------------------------
1.
蕾妮拉女王的脑子，实在是比瑟曦有过之而无不及。进了君临之后决策一个比一个差，
老是害怕自己被人背叛（和瑟曦一样），最后众叛亲离也是理所应当。她那个绿朝廷(g
reen council)，诶，和瑟曦小朝廷一样蠢。 2.
伊耿那边也没好到哪里去。君临暴乱形势大好，颠簸屯居然找不出...  
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